
S Rytmikem spolupracuji už třetím rokem a za tu dobu jsem se setkala se spoustou skvělých a 
nadaných dětí. Vždycky, když se ve školkách objevím, děti poznají, že konečně zase půjdou na 
Tanečky a na jejich tvářích se objeví nadšené úsměvy. Je to skvělý pocit.  

 

Dosud jsem měla velké štěstí na samé úžasné děti a přátelský přístup školek, který se na celkové 
atmosféře lekcí a přístupu dětí pozitivně odráží. Za všechny tyto zážitky a zkušenosti jsem Rytmiku 
vděčná. 

 

Zuzana Dostálová 


